

本使用条款和条件(下称“本条款”、“使用条款”、“本协议”等)适用于您使用的创小新网络科技有限公司的所有产品和服务(包括免费服务),除非另有指定,本条款所指的“Perfactmark”“创小新科技”“本公司”或“我们”“创小新网络科技有限公司”包括成都创小新网络科技有限公司及其全部关联公司和子公司。

若您遵守本使用条款,创小新网络科技有限公司即授予您一项个人或企业、非排他性、不可转让、有限的权利以使用本网站的所有相关内容。本网站是创小新网络科技有限公司的财产。您使用本网站和本网站的产品及服务(包括免费服务),即表示您同意本使用条款;如果您不同意,请勿使用本网站。创小新网络科技有限公司保留自行决定在任何时候变更、修改、增加或删除本使用条款部分内容的权利。如有必要,我们会以适当方式通知您。您在变更信息发布之后继续使用本网站,即表示您同意且接受该变更。

本网站包含的所有文字、图表、用户界面、可视界面、图片、商标、标识、声音、音乐、美术作品及计算机编码(合称为“内容”),包括但不限于该等内容的设计、结构、选择、协调、表达、“界面外观”及排序等,均属创小新网络科技有限公司或其他权利人所有,且受著作权法、专利法、商标法以及各类其他知识产权法等保护。

除本使用条款明确规定外,未经创小新网络科技有限公司及/或其他权利人事先明确书面同意,您不得为出版或发行或为任何其他商业目的以任何方式(包括“镜像”)将本网站的任何部分及任何内容复制、再制、重印、上传、发布、公开展示、编码、翻译、传输或散布至任何其他计算机、服务器、网站或其他媒介。

您不可使用任何“深层链接”、“抓取页面”、“机器人”、“蜘蛛”或其他自动装置、程序、算法、方法或者任何相似或相同的手动程序,以访问、取得、复制或监测本网站任何部分或任何内容,或以任何方式复制或规避本网站或任何内容的导航结构或介绍,通过任何非本网站提供的方式,取得或试图取得任何资料、文件或信息。创小新网络科技有限公司有权禁止任何该等行为。

您不可试图通过非法侵入、“破解”密码或任何其他非法方式,未经授权访问本网站的任何部分或功能,或者链接至本网站或任何创小新网络科技有限公司服务器的任何其他系统或网络,或者未经授权取得本网站提供的任何服务。

您不可探查、扫描或测试本网站或链接至本网站之任何网络的弱点,亦不可违反本网站之任何网络的安全或认证措施。您同意不使用任何设备、软件或程序,干扰或试图干扰本网站的正常运行或于本网站进行的任何交易,或干扰或试图干扰他人使用本网站。

您不可伪造信头或以其他方式操控识别功能,以伪造您通过本网站提交给创小新网络科技有限公司的任何信息或传输内容的来源,或者伪造本网站提供的任何服务的来源。您不可假冒他人、或假冒代表他人,或模仿任何其他个人或实体。

本网站可能包含链接向其他独立第三方网站的链接(“链接网站”)。该等链接网站仅为方便访问者而提供。该等链接网站并非由创小新网络科技有限公司控制,对其内容,包括该等链接网站的任何信息或资料,创小新网络科技有限公司没有认同也不承担任何责任。您需自行决定您与该等链接网站的互动。

本使用条款及您与创小新网络科技有限公司的关系将受中国法律管辖,但不包括其冲突法规范。您和创小新网络科技有限公司同意服从所在地法院的司法管辖。

(详细分解如下:)

1. 接受条款以任何方式进入创小新网络科技有限公司网站即表示您同意自己已经与创小新网络科技有限公司网站订立本条款,且您将受本条款的条件约束。条款的解释权归创小新网络科技有限公司所有。您应在第一次登入后仔细阅读修订后的“条款”,并有权选择停止继续使用“服务”;一旦您继续使用“服务”,则表示您已接受经修订的“条款”,当您与创小新网络科技有限公司发生争议时,应以最新的服务条款为准。除另行明确声明外,任何使“服务”范围扩大或功能增强的新内容均受本条款约束。

2. 创小新网络科技有限公司保留在根据第1条通知您后,收取“服务”费用的权利。您因进行交易、向创小新网络科技有限公司获取有偿服务或接触创小新网络科技有限公司服务器而发生的所有应纳税赋,以及相关硬件、软件、通讯、网络服务及其他方面的费用均由您自行承担。创小新网络科技有限公司保留在无须发出书面通知,仅在创小新网络科技有限公司公示的情况下,暂时或永久地更改或停止部分或全部“服务”的权利。

3. 您的资料您可能会提交资料以作与本服务有关的使用。除了我方授权给您使用的资料，我方不提出拥有对您所发布或者向我方提供（称为“提交”）的与服务有关的资料的所有权。但是，经您发布或以其他方式提交的资料，您授予我们免费许可：做与服务有关的使用、复制、传播、显示、发表和修改；在与您的提交有关时发布您的姓名或单位名称；将这些许可授予其他人。本节仅适用于中国法律所允许的内容并仅适用于在不违反法律的限度内使用和发布上述法律所允许的内容。我方不会为您的提交向您支付费用。我方有权拒绝发布，并且有权随时从服务中删除您的提交。您应当对您所做出的每一提交享有以实施本节所规定的授权行为所必要的完整权利。

4. 为了协作和提供服务，我们会收集您的某些信息。此外，我方还可以访问或者透露关于您的信息，包括您通讯的内容，以：

(1) 遵守法律、响应司法要求或法律程序；

(2) 保护创小新网络科技及其客户的权利、财产，包括协议的执行和遵守适用于服务的策略；

(3) 保护创小新网络科技及其雇员、客户和公众的权利、财产或安全。我方可采取技术或其他措施以保护服务，保护我们的客户，或阻止您违反本合同。这些措施可能包括，例如，通过过滤来阻止垃圾邮件或提高安全级别。这些措施可能阻止或中断您对服务的使用。为了向您提供服务，我方可收集有关服务状况，您的机器和您对服务的使用的某些信息。我方有权从您的机器自动上传这些信息。这些数据不会构成对您私人身份的确认。

5. 终止或访问限制在创小新网络科技未向您收费的情况下，创小新网络科技可自行全权决定以任何理由（包括但不限于创小新网络科技认为您已违反本条款的字面意义和精神，或您以不符合本条款的字面意义和精神的方式行事，或您在超过网站试用期限后）终止您对“服务”的使用，及可自行全权决定以任何理由（包括但不限于创小新网络科技认为您已违反本条款的字面意义和精神，或您以不符合本条款的字面意义和精神的方式行事）终止您的“服务”密码、账户（或其任何部份）或并删除和丢弃您在使用“服务”中提交的“您的资料”。根据本条款的任何规定终止您使用“服务”之措施可在不发出事先通知的情况下实施，并承认和同意，创小新网络科技可立即使您的账户无效，或撤销您的账户以及在您的账户内的所有相关资料和档案，和/或禁止您进一步接入该等档案或“服务”。账号终止后，创小新网络科技没有义务为您保留原账号中或与之相关的任何信息，或转发任何未曾阅读或发送的信息给您或第三方。此外，创小新网络科技不会就终止您接入“服务”而对您或任何第三者承担任何责任。第7、8和9各条应在本条款终止后继续有效。

6. 违反规则会有什么后果？在不限制其他补救措施的前提下，发生下述任一情况，创小新网络科技可立即发出警告，暂时中止、永久中止或终止您的会员资格，不退还已交付款项并删除您的任何现有产品信息，以及您在网站上展示的任何其他资料：

(1) 您违反本条款；

(2) 创小新网络科技无法核实或鉴定您向创小新网络科技提供的任何资料；

(3) 创小新网络科技相信您的行为可能会使您、创小新网络科技用户或通过创小新网络科技或创小新网络科技网站提供服务的第三者服务供应商发生任何法律责任；

(4) 发表、传送、传播、储存刷钻/刷QB/刷流量/taobao刷信誉类，色情/成人内容/低俗内容类，游戏类/代练/涉及交易的虚拟物品类，彩票预测/赌博类内容网站，盗号/外挂/私服/辅助类，代办证/代考/代开发票类，黑客/网站挂马/放置病毒/收费下载/收费传授黑客技术类，虚假信息/诈骗信息类，代办证/代考/代开发票类，不利国家与社会稳定和谐，违反国家相关法律与政策的内容，将配合有关部门追究责任。

7. 服务“按现状”提供创小新网络科技会尽一切努力使您在使用创小新网络科技的过程中得到乐趣。遗憾的是，创小新网络科技不能随时预见到任何技术上的问题或其他困难。该等困难可能会导致数据损失或其他服务中断。为此，您明确理解和同意，您使用“服务”的风险由您自行承担。“服务”以“按现状”和“按可得到”的基础提供。创小新网络科技明确声明不作出任何种类的所有明示或暗示的保证，包括但不限于关于适销性、适用于某一特定用途和无侵权行为等方面的保证。创小新网络科技对下述内容不作保证：

(1) “服务”会符合您的要求；

(2) “服务”不会中断，且适时、安全和不带任何错误；

(3) 通过使用“服务”而可能获取的结果将是准确或可信赖的；

(4) 您通过“服务”而购买或获取的任何产品、服务、资料或其他材料的质量将符合您的预期。

通过使用“服务”而下载或以其他方式获取任何材料是由您自行全权决定进行的，且与此有关的风险由您自行承担，对于因您下载任何该等材料而发生的您的电脑系统的任何损毁或任何数据损失，您将自行承担。您从创小新网络科技或通过或从“服务”获取的任何口头或书面意见或资料，均不产生未在本条款内明确载明的任何保证。

8. 责任范围您明确理解和同意，创小新网络科技不对因下述任一情况而发生的任何损害赔偿承担责任，包括但不限于利润、商誉、使用、数据等方面的损失或其他无形损失的损害赔偿（无论创小新网络科技是否已被告知该等损害赔偿的可能性）：

(1) 使用或未能使用“服务”；

(2) 因通过或从“服务”购买或获取任何货物、样品、数据、资料或服务，或通过或从“服务”接收任何信息或缔结任何交易所产生的获取替代货物和服务的费用；

(3) 未经批准接入或更改您的传输资料或数据；

(4) 任何第三者对“服务”的声明或关于“服务”的行为；或

(5) 因任何原因而引起的与“服务”有关的任何其他事宜，包括疏忽。

9. 赔偿您同意，因您违反本条款或经在此提及而纳入本条款的其他文件，或因您违反了法律或侵害了第三方的权利，而使第三方对创小新网络科技及其子公司、分公司、董事、职员、代理人提出索赔要求（包括司法费用和其他专业人士的费用），您必须赔偿给诺菲网络科技及其分公司、董事、职员、代理人，使其等免遭损失。

10. 遵守法律您在创小新网络科技上不得发布各类违法或违规信息。您应遵守与您使用“服务”，以及与您竞买、购买和销售任何物品以及提供商贸信息有关的所有相关的法律、法规、条例和规章。

11. 广告和金融服务您在“服务”上或通过“服务”物色的刊登广告人士通讯或进行业务往来或参与其推广活动，包括就相关货物或服务付款和交付相关货物或服务，以及与该等业务往来相关的任何其他条款、条件、保证或声明，仅限于在您和该刊登广告人士之间发生。您同意，对于因任何该等业务往来或因在“服务”上出现该等刊登广告人士而发生的任何种类的任何损失或损毁，创小新网络科技无需负责或承担任何责任。您如打算通过“服务”创设或参与与任何公司、股票行情、投资或证券有关的任何服务，或通过“服务”收取或要求与任何公司、股票行情、投资或证券有关的任何新闻信息、警戒性信息或其他资料，敬请注意，创小新网络科技不会就通过“服务”传送的任何该等资料的准确性、有用性或可用性、可获利性负责或承担任何责任，且不会对根据该等资料而作出的任何交易或投资决策负责或承担任何责任。

12. 您对我们的通知您可以按照为本服务在客户支持或“帮助”部分所指明的方式向我们发出通知。我方不接受以电子邮件所作的通知。

13. 我方向您发出通知我方向您发出通知，同意使用电子信息。本合同系电子形式。我方承诺向您发送与本服务有关的特定信息，并有权向您发送某些附加信息。我方可能还会向您发送法律要求发送的有关本服务的其他信息。我方可以电子形式向您发送这些信息。您有权取消您的同意，但如果您取消，我方可取消对您的服务。我方可以下列方式向您提供必需的信息：通过您在注册本服务时所指明的电子邮件地址向您发送电子邮件；在信息可供使用时，通过在向您发送的电子邮件通知中指明供访问的某一网站；或 通过访问为此目的而通常事先指定的某一网站。通过电子邮件向您发出的通知将被视为在该电子邮件中标明的传输日期发送并且收到。在您能够访问和使用本服务期间，您拥有必要的软件和硬件以接受此类通知。如果您不同意以电子形式接受任何通知，那么您应当停止使用本服务。

14. 与第三方网站的链接提供与第三方网站的链接仅仅为了给您带来方便。如果您使用这些链接，将离开创小新网络科技点。创小新网络科技没有审查过所有这些第三方站点，对任何这些站点及其内容或它们的保密政策不进行控制，也不负任何责任。因此，我们对这些网站上的任何信息、软件以及其它产品或材料，

或者通过使用它们可能获得的任何结果不予认可，也不作任何表述。如果您决定访问创小新网络科技点链接的任何第三方站点，其风险完全由您自己承担。

15. 不可抗力对于因创小新网络科技合理控制范围以外的原因，包括但不限于自然灾害、罢工或骚乱、物质短缺或定量配给、暴动、战争行为、政府行政干预（或强制和不强制）行为、通讯或其他设施故障或严重伤亡事故等，致使诺非网络科技延迟或未能履约的，创小新网络科技不对您承担任何责任。

16. 关于版权以任何方式使用创小新网络科技提供的服务，包括但不限于基于创小新网络科技搭建的企业网站、域名等服务，所涉及的版权信息的解释权归创小新网络科技所有。

再次声明：本使用条款及您与创小新网络科技的关系将受中国法律管辖，但不包括其冲突法规范。您和创小新网络科技同意服从所在地法院的司法管辖。

创小新网络科技法务部

P. S. :成都创小新网络科技对该协议拥有全部知识产权，不允许（包括政府在内的）任何机构和个人用于任何商业和非商业用途，侵权必究，特此警告！

The Terms and Conditions (the "Terms", "Terms of Use", the "Agreement", etc.)

is suitable for creating a small new network technology that you use all the products and services (including free services), unless otherwise specified, within the meaning of the terms "Perfactmark" "creating small new technology", "company" or "we" "a small new network technology," including Chengdu create small new network Technology Co., Ltd. and all of its affiliates and subsidiaries.

If you comply with these Terms of Use, a small new network technology grant you a personal or business, non-exclusive, non-transferable, limited right to use all the content of this website. This website is the property of creating a small new network technology. Your use of this website and the products and services of this website (including free services), you agree to these Terms of Use; if you do not agree, do not use this site. Create a small new network Technology reserves the right to decide at any time to change, modify, add or delete parts of the present conditions of use rights. If necessary, we will notify you in an appropriate manner. Your continued use after the change information published on this website, you agree to and accept the changes. This site contains all the text, graphics, user interfaces, visual interfaces, photographs, trademarks, logos, sounds, music, artwork and computer code (collectively, "Content"), including but not limited to the design of such content, protection structure, selection, coordination, expression, "look and feel" and sorting, are creating a small new network technology or other rights of all persons, and are subject to copyright law, patent law, trademark law and various other intellectual property laws and the like.

Except as expressly provided in this Terms of Use, without the prior express written consent create a small new network technology and / or other rights holders, you must not be published or distributed or for any other commercial purposes in any way (including "mirroring") to this Website no part of any content and copy, reproduce, reprint, upload, publish, publicly displayed,

encoded, translated, transmitted or spread to any other computer, server, Web site or other media.

You may not use any "deep links", "Crawl page", "robot", "spider" or other automatic device, program, algorithm, method, or any similar or equivalent manual process, to access, acquire, copy or monitor the or any part of the contents of any website, or copy or circumvent this site or any content in any way navigational structure or presentation, by any means provided off-site, to obtain or attempt to obtain any materials, documents or information. Create a small new network technology the right to prohibit any such conduct.

You may not attempt to trespass, "crack" passwords or any other illegal way, unauthorized access to any portion or feature of this site, or links to any other systems or networks this site or any new network technology create a small server, or unauthorized access to any services provided on this website.

You may not probe, scan or test the vulnerability of the Site or any network link to this website, but also can not violate any network security or authentication measures of this website. You agree not to use any device, software or routine, interfere or attempt to interfere with the proper operation of the Site or any transaction conducted on this website, or interfere with or attempt to interfere with others using this website.

You may not forge headers or otherwise manipulate identifiers in order to function, forged information you submit to any source or transfer content creators a small new network technology through this website, or falsify the

origin of any services provided on this website. You may not impersonate any person, or on behalf of others counterfeit or imitate any other person or entity.

This website may contain link to other independent third-party site links ("Linked Sites"). These linked sites are provided solely as a convenience to visitors. These linked sites are not small by the creators of new network technology to control its content, including any information or materials such linked sites, a small new network technology does not agree does not bear any responsibility. You need to decide your interactions with such linked sites.

Terms of Use and your relationship and create a small new network technology will be governed by the laws of China, excluding its conflict of laws provisions.

You create a small new network technology and agree to submit to the jurisdiction of the seat of the Court.

(Detailed breakdown is as follows :)

1. Acceptance of Terms in any way create a small new network technology into the site, you agree to these Terms and that they have entered into a new network technology create a small website, and you will be subject to the terms of Constraint. Interpretation of the terms of the normalized record all small new network technology. You should read carefully after the first sign of the revised "terms", and the right to choose to discontinue using the "service"; if you continue to use the "service" that means you have accepted the revised "terms", when you when a dispute arises and create a small new network technology, should be subject to the latest terms of service. Unless otherwise

expressly stated, any "service" to expand the scope of new or enhanced contents are present terms and conditions.

2. create a small new network technology based on the right to inform you that after the first one, to collect "service" fee of reservations. All taxes payable by your trade, get paid services to create a small new network technology or network technology contacts creating a small new server occurs, and related hardware, software, telecommunications, network services and other costs by your own risk . Create a small new network technology retained without written notice, only in the case of creating a small new network technology known to the public, temporarily or permanently change or discontinue some or all of the "service" of rights.

3. Your Information You may submit information related to the service in order to make use of. In addition to the information you authorize us to use, we do not propose to have ownership you post or provide to us (called a "submission") with information relating to the service. However, after you post or otherwise submit material, you grant us a royalty-free license: do service-related use, copy, distribute, display, publish, and modify; when you submit about publishing your name or company name ; these licenses will be granted to other people. This section applies only to China and the contents allowed by law only applies to the use and permitted by law to post the content to the extent not contrary to the law. We will not pay you for your submission fee. They are entitled to refuse to publish, and reserves the right to remove

your submission from the service. You should make every submission you enjoy endorsed to implement the provisions of this section are necessary to complete rights.

4. In order to operate and provide the services, we will collect certain information. In addition, you can also access or disclose information about you, including the content of your communications, in order to:

(1) comply with the law or respond to lawful requests or legal process;

(2) create a small new network technology to protect its customers' right to property, enforcement and compliance, including the agreement applies to the service strategy;

(3) create a small new network technology to protect its employees, customers and the public rights, property or safety. We may take technical or other measures to protect the service, protect our customers, or stop you from breaching this contract. These measures may include, for example, by filtering to stop spam or increase security levels. These measures may prevent or interrupt your use of the Service. In order to provide you with services, we may collect information about the service status, certain information about your machine and your use of the service. You may automatically upload this information from your machine. These data do not constitute a confirmation of your personal identity.

5. Termination or access restrictions in the case of creating a small new network technology is not to charge you, a small new network technology may

at its sole discretion for any reason (including, but not limited to, create a small new network technology believe that you have violated this provision literally and in spirit, or that you do not meet the terms of this letter and the spirit of the act, or you exceed website trial period after) terminate your use of the "services", and may at its sole discretion for any reason (including, but not limited to creating a small new network technology believe that you have violated the terms of the letter and the spirit, or that you do not meet the terms of this letter and the spirit of the act) terminate your "service" password, account (or any part thereof) and remove and discard or "your information" you submit using the "services". Terminated in accordance with any provision of the Terms you use the "service" of the measures can be implemented without prior notice of the situation, and acknowledge and agree, a small new network technology can instantly make your account is invalid, or cancel your account and in all related information and files in your account within and / or prohibit further access to such files or the "service." After the account is terminated, a small new network technology is no obligation for you to retain the original account number or any information related thereto, or forward not read or send any information to you or third parties. In addition, a small new network technology will not terminate your access "service" and any liability to you or any third party. Articles 7, 8 and 9 shall survive the termination of this Agreement.

6. Violation of the rules of what will happen? Without limiting any existing other remedies under the premise, the occurrence of any of the following circumstances, a small new network technology can immediately issue a warning, temporarily suspend, permanently discontinue or terminate your membership, non-refundable payment has been delivered and delete your there are product information, as well as any other information appearing on your website:

(1) Your breach of this clause;

(2) create a small new network technology is unable to verify or identify any information you provide to create a small new network technology;

(3) create a small new network technology believe that your actions may cause you to create a small new network technology user or by any legal liability create a small new network technology or create a new network technology small sites serving a third party service provider occurred ;

(4) publication, transmission, dissemination, storage drill brush / brush QB / brush flow / taobao brush prestige class, pornographic / adult content / vulgar content, games / Leveling / type of transaction involving virtual items, lottery prediction / Gambling class content sites, hacking / plug / PW / helper classes, charge d'affaires certificate / generation of test / development of votes kind, hacker / website linked to horse / place HIV / free download / charge to teach hacking techniques class, false information / fraudulent information categories, on behalf of the Rush / generation of test / development of votes classes,

adverse state and social stability and harmony, in violation of state law and policy content, with the relevant departments will be held accountable.

7. Service "as is" providing innovative small new network technology will do everything to make you use the process of creating a small new network technology have fun. Unfortunately, a small new network technology can not always foresee any technical problems or other difficulties. These difficulties may result in loss of data or other service interruptions. To do this, you expressly understand and agree that your use of risk "services" at your own risk. "Service" with "as is" and "as available" basis. Create a small new network technology made specifically disclaims any express or implied warranty of any kind, including but not limited to, warranties of merchantability, fitness for a particular purpose and non-infringement and other aspects. Create a small new network technology does not guarantee the contents of the following:

- (1) "service" will meet your requirements;
- (2) "service" will not be interrupted, and timely, safe and without any error;
- (3) by using the "service" and the result may be obtained will be accurate or reliable;
- (4) any product through your "service" purchase or acquisition, service, information or other material quality will meet your expectations.

By using the "service" and download or otherwise obtain any materials is carried out at your own discretion and risk related to this at your own risk, because for you to download of any such material that occurs in your computer

system any damage or any loss of data, you will be their own responsibility.

You create a small new network technology from or through or from "service" any oral or written advice or information acquired not produce any guarantee in this clause is not expressly stated.

8. LIMITATION OF LIABILITY You expressly understand and agree to be liable for any damages create a small new network technology are not liable for any of the following conditions occur, including but not limited to loss of profits, goodwill, use, data or other intangible aspects damages for loss (regardless of whether creating a small new network technology has been advised of the possibility of such damages):

(1) the use of or inability to use the "service";

(2) by or due from the "service" purchase or acquire any goods, samples, data, information or services, or by or receive any information from the "Service" or the conclusion of substitute goods and services to obtain any cost arising from transactions;

(3) unauthorized access to or alteration of your transmissions or data information;

(4) any third party statement on the "service" or acts "services"; or

(5) "Service" and any other matters relating to any reason arising, including negligence.

9. Indemnification You agree, your violation of this provision or by this reference into the terms of other documents, or because you violated the law

or infringes the rights of third parties, leaving third parties to create new network technology and small its subsidiaries, affiliates, directors, officers, agents make a claim (including the costs of judicial costs and other professionals), you must pay compensation to Sanofi network technology and its affiliates, directors, officers, agents, it etc. from their losses.

10. Compliance with Laws You may not post all kinds of illegal or illegal information on creating a small new network technology. You will comply with your use of "service", as well as with your bid, buy and sell any goods and the provision of business information with all relevant laws, regulations, rules and regulations related.

11. Your advertising and financial services in the "Services" on advertising or communications person or business or participation in promotions, including the relevant goods or services, payment and delivery of related goods or services, as well as through the "service" to identify the any other terms associated with such dealings, conditions, warranties or representations, only occur between you and the person advertising. You agree that any kind for any such business or if there are those in the "service" on the advertising of those incurred any loss or damage, a small new network technology without any responsibility or liability. You as intended by the "service" to create or participate with any company, stock quotes, investments or securities of any related services, or through the "service" to receive or request any news and information relating to any company, stock quotes, investments or securities,

alert information or other information, please note that the accuracy of any such information does not create a small new network technology through the "service" delivery, usefulness or availability, profitability or responsible for any liability, and will not for any trading or investment decisions made based on such information or be responsible for any liability.

12. You can inform you about our service in accordance with the present customer support or "help" section in the manner specified notify us. We do not accept e-mail notification made.

13. I notice my direction your direction you are notified, agreed to the use of electronic information. This contract is in electronic form. We have promised to send you certain information related to the service and have the right to send you certain additional information. It may also send you required by law to send additional information about the Service. You can electronically send the information to you. You have the right to cancel your consent, but if you cancel, we may cancel your service. We can offer you the following ways to necessary information: Send an e-mail to your e-mail address when you register with the Service specified; when the information is available, by indicating in the email notification sent for a site visit; or generally designated in advance for this purpose by visiting a website. Notification via e-mail will be deemed to transfer to your date indicated in the e-mail is sent and received. During your access to and use of the Service, you have the necessary software and hardware to

receive such notices. If you do not agree to accept any notices electronically, you should stop using the service.

14. Links to third party sites provide links to third-party websites solely for your convenience. If you use these links, you will leave the new network technology create a small point. Create a small new network Technology has not reviewed all of these third-party sites, any of these sites and their content or their privacy policy does not control and is not responsible for any.

Therefore, we are not an endorsement of any information, software on these sites as well as other products or materials, or any results obtained by using them might not make any statements. If you decide to create a small new access network technology point of any links to third party sites, which is completely at your own risk.

15. For the reasons due to force majeure create a small new network technology beyond the reasonable control, including but not limited to, natural disasters, strikes or disturbances, material shortages or rationing, riots, acts of war, government intervention (or mandatory and not mandatory) behavior , communications or other facilities failure or serious casualties, etc., resulting in network technology Sanofi delay or failure to perform, a small new network technology does not assume any responsibility for your.

16. With regard to the use of copyright in any way create a small new network technology and services provided, including but not limited to, network technology based on creating new small business website building, domain

name services, interpretation involved in the copyright information owned by creating a small new network technology all.

Again: This Terms of Use and the relationship between you and create a small new network technology will be governed by the laws of China, excluding its conflict of laws provisions. You create a small new network technology and agree to submit to the jurisdiction of the seat of the Court.

ChuangXiaoxin A Ministry of Justice.

P.S.: Chengdu create a small new network technology that agreement has all the intellectual property rights, is not allowed (including the government) any institution or individual for any commercial and non-commercial use, tort reserved, be warned!